

Prayer items – Florin, local Romanian missionary**Ministry Updates and prayer requests**

- Praise God for Sunday morning meetings, which provide a time of worship, prayer, and spiritual growth.
- Pray for the small group of Jewish Messianic believers to stay grounded in the Word of God.
- Pray for Dorin, who is struggling with depression and has been in and out of psychiatric centers. Pray for his spiritual healing and for him to acknowledge his condition.
- Pray for Lucian, who is recovering from a divorce and losing everything, that he may find strength and healing in God.
- Pray for the comfort and peace of Brother Teo Parvu's family, especially Pastor Daniel, as they grieve his passing after his long battle with illness.
- Pray for fruitful opportunities during Purim to connect with Jewish people and share the Good News through words and actions.
- Pray for open hearts and doors to reach unbelievers in Romania, both Jews and non-Jews.
- Pray for wisdom and strategy for Florin as he interacts with new people, some of whom are visiting Romania from Israel. Ask for the Holy Spirit's guidance on how to approach these Jews with anointed words and attitudes.
- Pray that Florin is granted extra time, strength, and unwavering faith to continue serving the Jewish community despite the challenges surrounding Peter's situation. Pray that the Lord will give him the resilience and grace to carry out his work during this difficult time.

Family updates and prayer requests

- Florin's son, Pete, was diagnosed with a malignant tumor on January 10th, following a 5-hour surgery on December 18th, 2024. A PET-CT scan on January 16th showed all his organs are healthy, though the oncologist still recommended chemotherapy. However, the professor overseeing Pete's case since July 2023 suspects previous test results may have been inaccurate and suggested sending the biopsy to a lab outside Romania for a second opinion. On January 30th, Florin traveled to Milan, Italy, to consult with a specialist regarding the biopsy. But after more than three weeks, there has still been no clear response. Meanwhile, doctors in Romania are awaiting the results of the second biopsy. Pete is feeling well, very active, and is studying hard for his IT University pre-admission exam on April 5th. Pray for Pete and the family:
 - Praise God for the clear PET-CT scan that showed all of Pete's organs are healthy.
 - Pray for wisdom and clarity in the second opinion on the biopsy and for a clear diagnosis.
 - Pray for guidance from the Lord, as Florin flew to Milan over a month ago with all necessary documents but has not received the result yet.
 - Pray for Pete's continued healing, strength, and energy as he prepares for his IT University pre-admission exam on April 5th.
 - Pray for peace and faith for the family during this challenging time.
- Due to Pete's condition and the winter season, Florin has had limited time and energy to focus on the new house. Pray for a smooth and successful move to the new home by the end of Spring, according to God's will and grace. Also, pray for Florin's physical and mental strength as he faces these challenges.
- The current living conditions may pose health risks, so please pray for the health and well-being of all family members.

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin

事工更新和祈禱事項

- 為安息日早晨的聚會感恩，這是敬拜、禱告和靈命成長的時刻。
- 為猶太彌賽亞信徒小組聚會祈禱，祈求他們能夠根基穩固在神的話語中。
- 為Dorin代禱，他正在與憂鬱症鬥爭，並且反覆進出精神病中心，祈求他能經歷神的醫治並正視自己的情況。
- 為Lucian代禱，他正在從離婚及失去一切的傷痛中康復，祈求神賜給他力量和醫治。
- Teo Parvu剛剛去世，為他的家人代禱，尤其是Danial牧師，求神賜給他們安慰和平安，因為他們在Teo的長期病痛中經歷了許多。
- 祈求在普珥節期間能夠有更多的機會與猶太人建立聯繫，並通過言語和行為分享福音。
- 祈求神敞開福音的大門給在羅馬利亞的非信徒(猶太人和非猶太人)、並預備他們的心。
- 求神使Florin有著敏感的心對主帶領前來的新人，有些人從以色列來羅馬尼亞旅遊。並祈求聖靈給額外的智慧和策略，幫助他們與猶太人溝通時如何用神的話語和態度來接近他們。
- 請為Florin祈禱，求主賜給他額外的時間、力量和信心，使他在Pete的情況下，仍能繼續有力地服侍猶太人。願主賜給他身體和心靈的力量，幫助他度過這個艱難時刻。

家庭更新和祈禱事項

- Florin的兒子Pete於2024年12月18日進行了5小時的手術後，於1月10日被診斷出惡性腫瘤。1月16日的PET-CT掃描顯示他的所有器官都健康，儘管如此，腫瘤科醫生仍建議進行化療。然而，自2023年7月以來負責他病例的教授認為之前的檢測結果可能不準確，並建議將活檢送到羅馬尼亞以外的實驗室進行第二次檢測。1月30日，佛羅林飛往意大利米蘭諮詢專家關於活檢的第二意見，但經過三週多的時間，仍未收到明確的回應。與此同時，羅馬尼亞的其他醫生正在等待第二次活檢的結果。Pete的狀況良好，精力充沛，並且正在為4月5日的IT大學預錄取考試努力學習。為彼得和全家禱告：
 - 感恩，因為清晰的PET-CT掃描顯示彼得的所有器官健康。
 - 求神賜智慧和清晰，幫助第二次活檢的結果能夠明確診斷。
 - 祈求主的帶領，已經一個多月了，但仍未收到從義大利醫生來的回應。
 - 求神繼續醫治Pete，賜給他力量和活力，幫助他準備4月5日的IT大學預錄取考試。
 - 求神賜給全家平安與信心，幫助他們度過這段艱難的時期。
- 由於彼得的情況和冬季的原因，Florin很難抽出時間和精力專注於新房子的裝修。禱告求神按祂的旨意和恩典，幫助他們順利在春季結束前搬進新家。同時，也請為他的身體和精神上祈禱，願他在面對這些挑戰時能夠堅強應對。
- 目前的居住環境可能會帶來健康風險，請為Florin一家所有成員的健康祈禱，願主保守他們身體健康、平安。